
Zápis 
 

z 24. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 2. února 2010 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 19 
 
Omluveni: doc. Poustka, doc. Kvasnička 
Hosté: doc. Koubek,  Ing. Chválná, doc. Pospíšil, prof. Ruml 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
 
Program:  

1. Převod prostředků do fondu provozních prostředků (kvestorka) 
2. Vyhlášení voleb do studentské části AS na FCHT a FCHI  
3. Návrh zástupců do studentské komory RVŠ 
4. Návrh členů do komise IGA pro společenské granty 
5. Statut Pražského výzkumného analytického centra 
6. Různé 

a) Příprava projednávání rozpočtu 2010 (návrh předsednictva) 
b) vyjádření Doc. Böhma k podnětu ing. Matyáše Schejbala, PhD. 
c) informace o jednání se zástupci ČVUT o situaci ve stravování zaměstnanců VŠCHT 
d) informace z kolegia rektora 

 
 
Ad l. 

Kvestorka Ing. Chválná informovala, že hospodářský výsledek VŠCHT za rok 2009 bude 
kladný (cca 37 mil. Kč) a navrhla převést část těchto prostředků  ve výši cca 18 mil. Kč do 
fondu provozních prostředků.  

 
schváleno 19 – 0 - 0 

 
Ad 2.  

AS vyhlašuje volby do studentské části AS na FCHT a FCHI. Předsedou volební komise 
byl navržen Ing. Michal Novák 
 

schváleno 19 – 0 – 0 
 

Ad 3. 
Jako zástupci do studentské komory RVŠ byli navrženi Ing. Jiří Kratochvíla a Ing. Petr 

Štursa. 
 
schváleno 18 – 0  - 1 

 
Ad 4.  

Ing. Schrott navrhl členy komise IGA pro společenské granty doc. Helenu Uhrovou, doc. 
Milana Jahodu a Ing. Jaroslava Káňu. Komise má celkem 5 členů, dalšími členy jsou 
předseda studentské části AS a prorektor pro pedagogiku. 
schváleno 17 – 0 – 2 

 
Ad 5. 



AS bere na vědomí Statut „Pražského výzkumného analytického centra“ . V návaznosti bude 
připravena změna Organizačního řádu VŠCHT 
 
Ad 6. 

a) Prof. Valentová seznámila s návrhem  podkladů pro projednávání rozpočtu 2010, které 
připravilo předsednictvo. Členové AS a zejména hospodářský výbor se k tomuto 
návrhu vyjádří a případně doplní o další požadavky. Své návrhy zašlou předsedkyni 
senátu, předsednictvo pak návrhy zpracuje  a předá vedení školy. 

b) Doc. Bohm předložil 2 varianty řešení uživatelských  účtů absolventů. Prorektor Ruml 
oznámil, že návrh bude  projednán v radě VC  a AS bude seznámen s výsledkem 
jednání. 

c) Prof. Valentová informovala o schůzce s ředitelem SÚZ ČVUT k situaci  ve stravování 
zaměstnanců v menzách ČVUT. Zaměstnanci VŠCHT představují 15 – 20% strávníků, 
v Masarykově koleji dokonce 46% (studenti VŠCHT 20 – 25%), jsme tedy považování 
za „dobré“ zákazníky a chtějí nám dle svého vyjádření vyjít vstříc. Náš požadavek, aby 
byla vyčleněna jídelna pouze pro zaměstnance, SÚZ neakceptuje s odkazem na 
negativní postoj studentské části AS ČVUT k tomuto požadavku. Byla navržena 
následující opatření: prodloužení provozní doby menz 10:30 – 14:30 hod a jídelny 
v Masarykově koleji10:30 – 14:00 (částečně realizováno) a situaci dále řešit po 
zahájení výuky v letním semestru. Bylo navrženo několik dalších možných variant 
řešení. 

d) -     prof. Helebrant navrhuje přesun bakalářských státních zkoušek  na podzim. 
- od 1. 1. 2010  mohou požádat zaměstnanci o změnu pracovní smlouvy na dobu  

neurčitou 
- doc. Pospíšil informoval o stavu podávání vnitřních grantů. Částka na specifický 

výzkum pro rok 2010 je 40 133 mil Kč.. 
 
Termín  příštího zasedání bude oznámen 
 
        
 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                 Za správnost: O. Valentová 


